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Skolebestyrelsesmøde

Den 16.august 2021 kl. 19.00 – 21.00

Fraværende Ordstyrer: Frederikke Referat:KH

Dagsorden

Pkt. 1
kl.19.00

Godkendelse af aftenens dagsorden / b

Nyt medlem Susanne Pedersen.

Morten Korsbakke går ud af bestyrelsen

Pkt. 2
kl.19.05

Meddelelser fra skoleledelsen / o (KH)

1.skoledag for alle elever: 8.00 mødte 1.kl - 6.klasse. Sang og fik en velkomsttale

fra Karen-Lise. kl.9.00 mødte 0.klasse ind. JP Aarhus var kommet med fotograf

og journalist. Alle børn gik med deres forældre gennem en flagalle lavet af hele

skolen. Efterfølgende fik elever og medarbejder stor ros for modtagelsen.

Corona. Vi har som skole pligt til at føre vante rutiner tilbage til før corona.

Dette for at støtte elevernes trivsel og tryghed. Fokus er på nye regler i forhold

til smitteopsporing / isolation / nærkontakt.

Ny institution tæt på skolen. I juni kunne vi læse i MJA, at der kommer en ny

institution ml. Fritidsgården og skolen. Niels Jørgen og jeg har et møde med



ejendomme, hvor vi får mulighed for at påvirke / få viden om den konkrete

placering. Der er tale om en institution til 120 børn.

Marie - vores dyrepasser på Fritidsgården har opsagt sin stilling. Vi har lavet en

plan for hendes timer frem til januar. Vi vil gerne tale med en ny pæd. leder

omkring den fremtidige ansættelse.

Fab lab - før ferien godkendte skoleafdelingen at vi måtte gå videre til

ejendomme med projekt FAB LAB. For ikke at placere os selv i venteposition,

går Per i gang med nedrivning af væg / omplacering af kopimaskine. Det giver

plads til et Makerspace, men et åbent et af slagsen.

Vi oplever et fint besøg fra kandidater der vil søge stillingen som pæd. leder.

Venskabsklasser 2021 -22.

Meddelelser fra Formanden:

Landsmøde i Nyborg, ingen deltager fra vores skolebestyrelsen denne gang.

Pkt. 3
kl.19.30

Ansættelsesprocedure pædagogisk leder / O (KH)

MED kom med input og godkendte stillingsopslaget til pæd

lederstillingen mandag den 2.august, hvorefter Frederikke, på

bestyrelsens vegne, kom med input og godkendelse samme dag.

Stillingen blev slået op den 3.august, med frist for ansøgning den

18.august.

Udvælgelse af ansøgere fredag den 20.august kl.7.45 - 8.30

Samtaler tirsdag den 24.august /  mandag den 30.august (KH + HR+CØ).

Fra bestyrelsen kommer: Karina, Mette, Frederikke, Susanne og allan.

Alle i bestyrelsen tilknyttes.

Pkt. 4
kl.19.45

Høringssvar budget /  (KH)
Frederikke formulerer et positivt høringssvar på SB’vegne.

Pkt. 5
kl.20.00

Kaffe +  Guided Reading og ordblindevenligskole - Anette
orienterede fra praksis.

Pkt. 7 Kostpolitik / b (KH + Karina) - udsat til næste møde



kl.20.30 PLC har formuleret nogle anbefalinger omkring kost i skolen. SB

Pkt. 8
kl.20.45

Forplejning - lister til info.

Pkt. 9
kl.20.55

Morten Korsbakke går ud af bestyrelsen. Steffen indtræder som
medlem af skolebestyrelsen.

Pkt.10 Evt.
Ny daginstitution: KH stiller spørgsmål til adgangsvej til
institutionen.
Hvilke planer har vi i forhold til udvidelse af Gødvadskolen?
Eriksborg: Hvorfor placere institutionen her og ikke i Eriksborg
området? Dette er imod lokalplanen.
Kan der komme støjgener fra skole / børnehave?

Pkt. 11 Godkendelse af referat

Næste møde


